

## 0% Easy Payment Plan (EPP) with 0% Processing Fee (PF) Terms & Conditions:

- This Offer is applicable to select FAB Credit Card customers ("Cardholder(s)") to whom it is communicated. Cardholders who did not receive any communication directly from the Bank is considered not eligible to this campaign.
- 2. The Zero Processing Fee on instalment plan for 3, 6, 9 or 12 months is valid for eligible transactions between 2 January 2025 until 31 March 2025, both days inclusive ("Offer Period").
  - The Offer is valid for any single purchases of AED 1,000 or more ("Eligible Transactions").
- 3. Cardholders can benefit from the 0% EPP by applying through FAB Mobile app or contacting Contact Centre.
- The Eligible transaction can be converted to 0% EPP with Zero Processing Fee until 2 April 2025.
- 5. In case of early settlement, 1% of remaining principal balance will be charged (maximum of AED 10,000)
- It is the customer's responsibility to ensure that details provided to FAB are correct. Details such as mobile no. and name should be correctly updated in Bank's records.
- During the Offer Period, the Cardholder's credit card must be active, in good standing, not overdue or over limit and payments must be made regularly to be eligible for this offer.
- 8. The Offer terms & conditions may be amended, modified, varied, or supplemented at any time with prior notification to the cardholder and without any responsibility on FAB or any of its employees and entities. FAB reserves the right to withdraw this Offer at any time with prior notice.
- 9. In addition to the Terms and Conditions of this Offer, as a customer of FAB, your general banking relationship with us will be governed by the General Terms & Conditions of accounts which can be found on our website at <a href="https://www.bankfab.com/-/media/fabgroup/home/personal/terms-and-conditions/fab-general-terms-and-conditions-for-accounts.pdf?view=1">https://www.bankfab.com/-/media/fabgroup/home/personal/terms-and-conditions-for-accounts.pdf?view=1</a> and the FAB's master credit card conditions apply to all Credit Cards, as amended from time to time. They can be found on <a href="#FAB-Master-Terms-and-Conditions-for-Credit-Cards.pdf">https://www.bankfab.com/Please</a> ensure that you have read and understood them.

## الشروط والأحكام الخاصة بخطة السداد الميسرة بفائدة 0% ورسوم معالجة 0%:

- يسري هذا العرض لعملاء محددين من حملة بطاقات ائتمانية بنك أبوظبي الأول (حامل البطاقة /حاملي البطاقات) الذين تم إبلاغهم بذلك. يعتبر حاملو البطاقات الذين لم يتلقوا أي عرض مباشر من البنك غير مؤهلين لهذه الحملة.
- رسوم المعالجة 0% على خطة التقسيط لمدة 3 أو 6 أو 9 أو 12 شهر أ صالحة للمعاملات المؤهلة في الفترة من 2 يناير 2025 حتى 31 مارس 2025، يشمل التاريخين (مدة العرض).
  - يسري العرض على أي معلمة شراء بقيمة 1,000 أو أكثر (المعاملات المؤهلة).
- ق. يمكن لحاملي البطاقات الاستفادة من خطة السداد الميسرة بفائدة 0% من خلال التقديم عبر تطبيق بنك أبوظبي الأول على الهاتف المحمول أو الاتصال بمركز الاتصال.
- يمكن تحويل المعاملة المؤهلة إلى خطة الدفع الميسرة بفائدة 0% لغاية
   أبريل2025.
  - في حالة السداد المبكر، سيتم احتساب 1% من الرصيد الأساسي المتبقي (بحد أقصى 10,000 درهم إماراتي).
- .. تقع على عاتق العميل مسؤولية التأكد من صحة التفاصيل المقدمة إلى
   بنك أبوظبي الأول. التفاصيل مثل رقم الجوال ويجب تحديث الاسم
   بشكل صحيح في سجلات البنك.
- خلال فترة العرض، يجب أن تكون بطاقة الائتمان الخاصة بحامل البطاقة فعالة، وفي وضع جيد، وغير متأخرة أو تتجاوز الحد الأقصى ويجب سداد الدفعات بانتظام لتكون مؤهلة لهذا العرض.
- إ. يجوز تعديل شروط وأحكام العرض أو تعديلها أو تغييرها أو استكمالها في أي وقت مع إشعار مسبق لحامل البطاقة ودون أي مسؤولية على بنك أبوظبي الأول أو أي من موظفيه والجهات التابعة له. يحتفظ بنك أبوظبي الأول بالحق في سحب هذا العرض في أي وقت مع إشعار مسبق.
  - بالإضافة إلى شروط وأحكام هذا العرض ، بصفتك أحد عملاء بنك أبوظبي الأول ، ستخضع علاقتك المصرفية معنا لشروط والأحكام العامة للحسابات التي يمكن العثور عليها على موقعنا على الإنترنت على -/https://www.bankfab.com

/media/fabgroup/home/personal/terms-andconditions/fab-general-terms-and-conditions-foraccounts.pdf?view=1

- كما تنطبق الشروط الرئيسية للبطاقة الانتمانية لبنك أبوظبي الأول على جميع بطاقات الانتمان، بصيغتها المعدلة من وقت لأخر. يمكن العثور عليها على -FAB-Master-Terms-and-Conditions-for عليها على -Credit-Cards-Arabic.pdf (bankfab.com). يرجى التأكد من أنك قرأتها وفهمتها.
  - 10. لا يمكن دمج هذا العرض مع عرض إنفاق نشط آخر خلال فترة العرض ما لم يتم إبلاغ بنك أبوظبي الأول على وجه التحديد.
  - 11. تخضع هذه الشروط والأحكام وتفسر وفقًا للقوانين الإتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة المعمول بها في إمارة أبوظبي.
  - 12. تتمتع محاكم أبوظبي بسلطة قضائية حصرية للفصل في أي نزاعات تنشأ عن هذه الشروط والأحكام.



<ul> <li>10. This Offer cannot be combined in conjunction with another active spend offer during the Offer Period unless specifically communicated by FAB.</li> <li>11. These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the federal laws of UAE as applicable in the Emirate of Abu Dhabi.</li> <li>12. The Abu Dhabi courts shall have exclusive jurisdiction to adjudicate any disputes arising from these terms and conditions.</li> <li>Warning: if you do not meet the repayments/payments on your financing, your account will go into arrears. This may affect your credit rating, which may limit your ability to access financing in the future.</li> </ul>	تنبيه: إذا لم تقم بسداد مدفوعات التمويل الخاص بك ، فسوف يترتب متأخرات على حسابك. قد يؤثر ذلك على تصنيفك الائتماني ، مما قد يحد من قدرتك على الحصول على التمويل في المستقبل.